
 

   

 

 

 

 
 

Občasník Obecního úřadu Věcov 
Jimramovské Pavlovice – Koníkov – Míchov – Odranec – Roženecké Paseky – Věcov 

www.vecov.cz      obu.vecov@tiscali.cz       tel. 566 562 821, 566 562 126                                                        5/2019 

 
 

USNESENÍ řádného jednání Zastupitelstva obce Věcov č. 5/2019 
konaného dne 3. června 2019 od 19:00 hodin v budově KD Roženecké Paseky1 

Přítomni:  Zdeněk Vraspír (starosta), Eva Laštovicová, Bc. Jaroslava Bobková, Mgr. Miroslava Prudká, Milan 
Lamplot, Helena Vraspírová, Jana Kadeřávková, Pavel Topinka, Mgr. Aleš Tulis, Marek Buřval, Ing. Jiří 
Mareček, Ing. Jan Chroust, Pavel Macháček 
Omluveni: Milan Černý, Jan Kostečka – příchod v 19:20 hodin 

Kontrola usnesení:  

 nebylo nic uloženo 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 Dopis Sdružení Krajina o možnostech spolupráce při péči o krajinu 
 Podání žádosti na dotaci na dopravní automobily pro SDH Věcov a SDH Míchov 
 Veřejnou vyhlášku Ministerstva zemědělství – kůrovec 
 Veřejnou vyhlášku Agentury ochrany přírody – kůrovec 
 Protokol o kontrole z Kr. úřadu Kraje Vysočina č. 54/19/OPP – ukončení stavby vodovodu Odrance                   

ze dne 03. 06. 2019 s výsledkem – nebyly porušeny povinnosti příjemce podpory 
 Ukončení omezujících podmínek týkajících se lihovaru v Jimramovských Pavlovicích čp. 14 – zpráva  

od ÚZSVM – bezúplatný převod. 

 Zpráva o vyúčtování elektřiny od Pražské plynárenské: 
o Vodovod Odranec – nedoplatek 36.866 Kč – vysoké náklady na elektřinu – velmi malý odběr 

vody od 01. 01. 2019 do 08. 05. 2019 (nákl. el. energie je cca 100 Kč/m3) 

 Cenovou nabídku firmy Klempo – Pavel Topinka – oprava střechy pultové - přístavby KD Odranec. 
Záruka na montáž 60 měsíců, krytina 24 měsíců – plocha cca 105 m2 v ceně  celkem 136.621 Kč                               
vč. DPH /bez dřeva a zateplení – dodá obec/ 

 Postup pořizování změny územního plánu obce č. 2 a seznam uchazečů o změnu, kteří uhradili 
poplatek 

 Dopis  – nesouhlas k budoucí stavbě domu za roubenkami ve Věcově 

 Situační plán týkající se výstavby v k. ú. Věcov v lokalitě U hřiště s vyčíslením nákladů na inženýrské 
sítě, MK, PD apod. v celkové výši 4.265.745 Kč 

 Rozhodnutí nařízení o odstranění stavby v k.ú. Roženecké Paseky (podjatost !!!) 

 Osvětlení MČ Odranec – příprava cenové nabídky od FA E.mont NMNM na cca 6 svítidel a sloupů                    
a 900 bm vedení (svítidla LED 40 W, sloup ZN 5m) 

 Nabídka  - Malované knížky Lukáše Martinky – min. 100 ks po 170 Kč. Zatím není zájem 

 Řešení stížnosti, podané na ČIŽP týkající se obce Odranec – neodborný zásah do zeleně u návesního 
rybníku. Obec byla seznámena pouze s podklady, ale o zahájeném řízení ne 

 
 

Z A S T U P I T E L S T V O  O B C E  
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Zastupitelstvo obce schvaluje: 
 Usnesením č. 1/5/2019: Kupní smlouvu č. 1008931951 mezi SPÚ Praha a obcí Věcov na nákup 

pozemků pč. 1/1 a 1/2 v k.ú. Věcov od Státního pozemkového úřadu do majetku obce za celkovou 

cenu 133.760 Kč (dle znaleckého posudku) 

Hlasováno: Pro 13 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno  

Příchod zastupitele p. Kostečky 

 Usnesením č. 2/5/2019: Darovací smlouvu a přijetí daru ve výši 4.000 Kč na zkvalitnění odpadového 

hospodářství obce  

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 3/5/2019: Darovací smlouvu a přijetí daru ve výši 500 Kč na zkvalitnění odpadového 

hospodářství obce  

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 4/5/2019: Darovací smlouvu a přijetí daru ve výši 1.900 Kč na zkvalitnění odpadového 

hospodářství obce  

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 5/5/5019: Darovací smlouvu a přijetí daru ve výši 500 Kč na zkvalitnění odpadového 

hospodářství obce 

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 6/5/2019: Rozpočtové opatření č. 3/2019 ke dni 03. 06. 2019 dle Přílohy ZO 5/2019                 

č. 1: příjmy 1.900 Kč, výdaje 1.650 Kč  

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 7/5/2019: Finanční dar pro SDH Odranec ve výši 10.000 Kč na org. a zajištění soutěže 

pro mladé hasiče – Soptík, pořádané v Odranci 23. 6. 2019  

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 8/5/2019: Finanční dar pro Linku bezpečí z.s. ve výši 1.000 Kč 

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

 Usnesením č. 9/5/2019: Finanční dar pro PORTIMO o.p.s. Nové Město na Moravě ve výši 2.000 Kč 

Hlasováno: Pro 13 Proti 0  Zdržel se 1 – schváleno 

 Usnesením č. 10/5/2019: Cenovou nabídku firmy Klempo – Pavel Topinka na opravu přístavby KD 

Odranec za cenu 136.621 Kč vč. DPH dle nabídky – termín provedení podzim 2019 

Hlasováno: Pro 13 Proti 0  Zdržel se 1 – schváleno 

 Usnesením č. 11/5/2019: Cena pozemků k prodeji stavebníkům v lokalitě U hřiště Věcov v ceně 333 

Kč/m2 . Bude svolané setkání se stavebníky. Jde o 1/3 skutečné ceny nákladů. Pozemky budou 

kompletně zasíťované. Probíhá řízení o odstranění věcného břemene. 

Hlasováno: Pro 14 Proti 0  Zdržel se 0 – schváleno 

Zastupitelstvo obce ukládá: 
 Redakční radě vyzvat občany Odrance k většímu odběru vody.  Je třeba se napojit a větším odběrem 

snížit náklady na čerpání a úpravu vody 
 

Usnesení:  
Návrh na usnesení z jednání ZO – přečteno – není nic doplněno ani navrhováno:  
   
 
       

Skončeno: 20:45 hodin                        Zapsala: Mgr. Miroslava Prudká 
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 ŽÁDOST O POMOC PŘI ÚDRŽBĚ OBECNÍ ZELENĚ 
Obracíme se se žádostí na všechny občany a vlastníky nemovitostí s prosbou o pomoc při údržbě obecní 

zeleně kolem Vašich domů – obec v letošním roce nemá tolik sezónních pracovníků na sekání a úklid trávy                  
a navíc v lese bojujeme s kůrovcem. Vzhledem k příznivému počasí nám tráva přerůstá a zapleveluje okolí. 
Děkujeme všem, kterým není vzhled obce lhostejným a přiloží ruku k dílu.                                           Obec Věcov 
 

 ŽHAVÝ POPEL V KONTEJNERU 
Zní to neuvěřitelně, ale skutečně jsou lidé, kteří stále dokola sypou žhavý popel do kontejnerů – nedávno 

v Odranci, kdy pouze včasný zásah všímavého občana zabránil vzniku požáru. PROSÍME, NESYPTE ŽHAVÝ 
POPEL DO KONTEJNERŮ – děkujeme.                      Obec Věcov    
 

 DŮLEŽITÉ PRO CHOVATELE PSŮ A KOČEK 
Vy, kdo chodíte venčit své psy a seberete jeho exkrement do sáčku, vyhoďte 

sáček  do kontejneru na směsný odpad, NIKOLI do příkopy u cesty (místní komunikace 
směr Odranec a Míchov). Věřte, že zelených sáčků s plným obsahem se v příkopech 
našlo velké množství.   

V poslední době se množí případy volného pobíhání domácího zvířectva – 
zejména psů a koček po veřejném prostranství. Na základě připomínek z řad občanů na 
tyto případy důrazně upozorňujeme všechny chovatele, že takovéto jednání je v 
rozporu s ustanoveními příslušných zákonů a jako takové může být velmi citelně postihováno – až částkou 
50 000 Kč.  Všechna porušení příslušných zákonných předpisů je oprávněný projednat příslušný orgán 
Městského úřadu v Novém Městě na Moravě. 

Děkuji Jaroslava Bobková 
 

 JAK TŘÍDÍME: 
      Do kontejnerů na papír patří: 

 Kancelářský papír  

 Sešity  

 Papírové krabice – sešlápnuté  

 Vlnitá lepenka 

 Noviny, časopisy, letáky  
 

 Značení PAP – 20 – 21 – 22   
 
 

NEPATŘÍ: 

 Mokrý nebo mastný papír 

 Znečištěný papír –  I PYTLE                           
      OD STAVEBNÍCH MATERIÁLŮ 

 Pleny a hygienické potřeby 

 Plata od vajec 

 Papírové kapesníky a ubrousky 

 Nápojové kartony 
 
 
 

Z P R Á V Y  Z  O B C E  
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Výsledky voleb do Evropského parlamentu 

konané na území České republiky ve dnech 24. 05. – 25. 05. 2019 

  Strana 
 Volební okrsek Celkem 

% 1 2 3 4 5  

30 ANO 2011 18,69 6 4 14 10 9 43 

39 Křesť. demokr. Unie - Čs. str. lid. 17,39 7 16 12 2 3 40 

5 Občanská demokratická strana 13,91 9 7 7 8 1 32 

26 Koalice STAN, TOP 09 11,73 6 10 3 3 5 27 

27 Česká pirátská strana 11,30 2 5 7 9 3 26 

9 Komunistická str. Čech a Moravy 8,69 1  12 3 4 20 

7 Česká str. sociálně demokrat. 5,65 1 3 6 1 2 13 

28 Svob .a př.dem.-T. Okamura (SPD) 3,91 2 2 4  1 9 

3 CESTA ODPOVĚDNÉ SPOLEČNOSTI  1,73 2  1  1 4 

34 Demokratická strana zelených 1,73 2   2  4 

6 ANO, vytrollíme europarlament 1,30   3   3 

24 HLAS 0,86 1  1   2 

32 Moravané 0,86  1  1  2 

2 Strana nezávislosti ČR                            0,43    1  1 

16 Vědci pro Českou republiku 0,43   1   1 

19 PRO Zdraví a Sport 0,43   1   1 

31 Agrární demokratická strana 0,43    1  1 

36 Koalice Soukromníci, NEZ 0,43 1     1 

 Voliči v seznamu  75 93 191 107 100 566 

 Platné hlasy  40 48 72 41 29 230 

 Volební účast  53,33 51,61 37,70 38,32 29,00 40,64 

 

 
ŠANCE NA NOVÝ ŽIVOT PRO LIDI V DLUHOVÉ PASTI! 
Jistě znáte z reklam: „Kup teď, zaplať až za …“. „Půjčit si nebylo nikdo snazší! Žádosti o úvěr schvalujeme                  
do pár minut!“ Ale nikdo nedodává, jaké jsou následky pro ty, kteří těmto lákavým nabídkám uvěří. Statisticky 
to končí tak, že každý desátý obyvatel Česka /tj. skoro milión lidí/ je v exekuci, každý dvacátý obyvatel Česka 
/tj. téměř půl miliónu lidí/ má tři a více exekucí. Rozhodně nemíníme hájit a zastávat se někoho, kdo žije 
lehkovážně a neplní si své povinnosti, ale u případů vícečetných exekucí jde ve většině případů o virtuální 
dluhy. Firmy poskytující pochybné úvěry půjčí 50.000,-Kč, za chvíli je z toho dluh ve výši 500.000,-Kč, 
následuje prodej bytu nebo domku a dlužník nejenže nemá kde bydlet, ale stále dluží nemalou částku. 
Samostatným příběhem jsou senioři, tito jsou snadným cílem pro pochybné existence všeho druhu. 
Nejhorším faktem je, že i když dlužníci mají skutečný zájem dluhy uhradit, tak nemají šanci! Úroky, úroky                     
z úroků, smluvní pokuty atd. naskakují takovým tempem, že není možné je zaplatit. 
Díky novele insolvenčního zákona účinné od 1. 6. 2019 se otevírá velkému množství dlužníků šance na nový 
život, samozřejmě při splnění zákonných požadavků a pod dohledem insolvenčního správce a insolvenčního 
soudu. Statistika zmíněná v úvodu, se promítá v každé obci, městysu či městu. Chtěli bychom za pomoci 
vedení těchto subjektů rozšířit povědomí o této nové úpravě mezi dlužníky, a také tomu, jaké mají dlužníci 
možnosti řešení své situace a kde mohou hledat odbornou pomoc. V případě zájmu o tuto problematiku, 
legislativní změnu či pomoci svým spoluobčanům, kteří mají zájem řešit své dluhy, může zdarma zaslat email 
na adresu info@akkliment.cz  nebo zavolat na naši infolinku 608 719 875, či kontaktovat ředitele Občanských 
poraden ve vaší blízkosti. 

    Mgr. et Bc. Luboš Kliment, advokát a DPO 

 V O L B Y  D O  E V R O P S K É H O  P A R L A M E N T U   

N O V Á  Ú P R A V A  O D D L U Ž E N Í  
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Školní výlet byl dobrej, užili jsme si spoustu srandy. Byli jsme na modrotisku, na hradě Kunštát a ve mlýně. 
Na výletě mi nechutnala zmrzlina. Cukrářka mi řekla, že je vanilková a přitom byla smetanová. Průvodkyně 
na hradě říkala, že jsme moc chytří, ale velice hluční.                                                                                       Míra V. 
 
Během školního roku jsme byli 2 krát na dopravním hřiště. Odjeli jsme tam linkovým autobusem. Nejdřív 
jsme si povídali s panem policistou, pak jsme odešli na hřiště a tam jsme jezdili na kolech. Skončili jsme dřív, 
protože bylo chladno. Šli jsme do hračkárny, pak do cukrárny a pak na autobus.                                      Milan S. 
 
Letošní školní rok proběhl v pohodě. Začátek byl poněkud nudný, protože se jen opakovalo. Pak ale začalo 
být učení těžší. Nikam jsme nejezdili a spíš jsme se jen učili. V zimě jsme lyžovali a bruslili. Ve druhém pololetí 
jsme byli na včelařské soutěži, kde jsem byl čtvrtý. V červnu už všichni jásali, že škola brzy skončí. Poslední 
týden se už nebudeme učit a budeme chodit na výlety.                                                                                Jakub Ch. 
V úterý jsme byli na školním výletě. Jeli jsme na modrotisk, tam se mi udělalo špatně z barvy. V Kunštátě                  
na zámku byla trochu zima, ale bylo hezké, že jsme pasovali Martina na rytíře. V Porčově mlýně nám povídali 
o historii mlýna a pak Kuba pustil mlýnské kolo. Výlet se mi líbil.                                                               Denisa Č. 
 
Škola ve Věcově je nádherná, je sice malá, ale vejde se do ní mnoho dětí. Každý má ve škole kamarády,                      
na které se může spolehnout. Škoda, že je jen do 5. ročníku. Na Vánoce si dáváme dárky. Doporučuji, abyste 
sem chodili.                                                                                                                                                                Míša P. 
 

 
 

Vodovod Odranec – malý odběr vody a velké náklady provozu!!! 
V polovině roku 2018 se nám po dlouhém očekávání podařilo zkolaudovat a zprovoznit veřejný vodovod 
Odranec. Dle výsledků rozborů je zde velmi dobrá voda (vzorky se zveřejňují ve zpravodaji a jsou k nahlédnutí 
na obci). 
V loňském velkém suchu jsme trochu více vyčerpali zdroj a měli jsme vody tak sotva pro stávající odběratele. 
Pro farmu ZD jsme museli množství vody omezovat. Denní spotřeba do obce byla cca 7 m3. 
Postupně se připojovali a připojují další odběratelé. V současné době cca 50 %. 
Mrzí mě, že nejsou doposud napojeni všichni žadatelé a hlavně ti, kteří vodovod požadovali, budování 
vodovodu se jim zdálo neúměrně dlouhé, a stěžovali si na špatnou vodu v Odranci????!!! 
Trochu nás zaskočilo letošní vyúčtování el. energie a propočet nákladů na el. energii a m3 vody – za 5 měsíců 
roku 2019 je téměř 100 Kč/m3  vody. Propočetli jsme denní spotřeby vody v obci od konce roku 2018 a zjistili 
jsme, že se spotřeba pohybuje od 2 - 3,5 m3 denně. To je strašně malá spotřeba na provoz veřejného 
vodovodu a plnění požadovaných opatření, nařízení, vzorkování apod. 
Pokud se k těmto nákladům připočte vzorkování a činnosti spojené s údržbou vodárny a praním filtrů,                          
tak bude vodné třeba i přes 150 Kč na 1 m3. Toto snad nechceme???!!! 
Abych si jen nestěžoval, udělali jsme hned ke konci roku 2018 opatření v četnosti praní filtrů a letos jsme                   
se s KHS domluvili na menší intenzitě odběru vzorků, čímž ročně ušetříme 10 tis. Kč jen na vzorcích. 
Proto žádáme vlastníky domů v  Odranci, pokud požadovali přípojku a chtěli se připojit, aby tak učinili                             
co nejdříve.  
Jestliže nesnížíme náklady na vodné v Odranci, automaticky se zvýší i cena vodného ve Věcově a v Míchově, 
protože od letošního roku se cena vodného bude již vypočítávat podle cenových předpisů a skutečných 
nákladů za všechny obecní vodovody dohromady. 
Věřím, že pochopíte potřebnost fungování vodovodu a jeho ekonomický provoz. Vodoměr Vám zaplombuje 
a vodu spustí zaměstnanec obce p. Pavel Prchal. 

Děkuji Zdeněk Vraspír, starosta obce 
 

C O  S E  D Ě J E  V E  Š K O L E  V E  V Ě C O V Ě  

 V O D O V O D  O D R A N E C   
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Zastupitelstvo obce schválilo usnesením č. 9/4/2019 od 1. 1. 2019:  
 cenu vodného 37 Kč/m3 (+ doplatek z rozpočtu obce 10 Kč/m3 pro trvale bydlící 

občany na vodné      = cena vody pro trvale bydlícího majitele přípojky = 27 Kč/m3) 

 cenu stočného 16 Kč/m3  
 

Zahrádkáři z Roženeckých Paseky pořádají v pátek 23. srpna 2019 zájezd na ZEMI ŽIVITELKU 
do Českých Budějovic.  
Předpokládaný příjezd do ČB v 9:00 hodin, odjezd v 16:00 hodin.  
Zájemci se mohou hlásit na tel. čísle 737 732 389. 

Z Á J E Z D  N A  Z E M I  Ž I V I T E L K U  
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Naše děti se již pátým rokem účastnily Okresní soutěže hry Plamen. Soutěž se konala 19. května 
v Jamách u Žďáru nad Sázavou.  V kategorii starších žáků se celkem účastnilo 35 kolektivů a naše družstvo 
obsadilo 3. místo. V kategorii mladších dětí soutěžilo 33 týmů a naši skončili na 18. místě. 

Děkujeme všem dětem za výbornou reprezentaci našeho sboru a obce. 
Soutěžní disciplíny:  

 požární útok (7 členů) – jeden pokus  

 štafeta CTIF (9 členů) – jeden pokus  

 člunkově požární útok CTIF (9 členů) – jeden pokus 

Mladší 

 
Vedení MH 

 

 
 

PEKAŘSTVÍ JAROSLAV KOUDELKA – PRODEJ PEČIVA ÚTERÝ A ČTVRTEK 
 

Míchov u aut. zastávky    8:35 – 8:50 hod. 
Jimr. Pavlovice u aut. zast.   8:55 – 9:10 hod. 
Věcov u has. zbrojnice   9:15 – 9:30 hod. 
Rož. Paseky u aut. zast.    9:35 – 9:50 hod. 
Koníkov u horní aut. zast.  9:50 – 9:55 hod. 

Odranec u KD     9:55 – 10:10 hod. 
                                                     Časy jsou orientační – vyčkejte!!!! 

M L A D Í  H A S I Č I  V Ě C O V  

O Z N Á M E N Í  
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Místní organizace KDU - ČSL Věcov  

Vás zve na turnaj  

v          
na hřišti v Míchově 

SOBOTA 6. ČERVENCE 2019 
od 14:00 hodin 

Občerstvení zajištěno 

Všichni jste srdečně zváni 
 

X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X-X X-X-X-X-X-X- 
 
 

 
Dovolte mi, abych Vás za celou rodinu Zelených, co nejsrdečněji pozval na akci, kterou kdysi 

můj táta Oldřich Zelený nazval "Cyklojízdou". Pokud mě paměť neklame, tak první ročník proběh                   

v roce 2011 - takže už je to 9. ročník. Letí to. Společně vzdáme hold všem lidem, kteří se v době 

bezpráví a nesvobody za války postavili na odpor a zapojili se do odboje. Akce bude zahájena                        

na kopci Metodka nad Koníkovem u památníku odboje. 

V roce 2017 jsme díky iniciativě věcovské radnice odkryli na hájence v Koníkově pamětní desku 

mému tátovi Oldřichu Zelenému. Z tohoto místa, pokud nám to počasí dovolí, podnikneme tradiční 

jízdu na kolech po trase, kterou v únoru 1945 absolvoval, jako kluk z hájenky, můj táta Oldřich 

Zelený. 

Datum konání - 20. července 2019 

Začátek akce - 10:00 hodin na Metodce 

Na shledanou v červenci se těší 

       Oldřich Zelený - syn kluka z hájenky 

 

 

Za redakční radu: Zdeněk Vraspír, Mgr. Miroslava Prudká, Pavlína Korbářová 

P O Z V Á N K Y  


